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Vragen van de fractie van VVD Waterland (ingezonden 27 april 2021) en de beantwoording daarvan door het 
college van burgemeester en wethouders: 
 
Op dit moment moeten onze inwoners naar Purmerend afreizen als zij hun afval willen aanbieden. In verband 
met de herontwikkeling van het Galgeriet is de milieustraat aldaar immers gesloten en is deze voorziening 
tijdelijk ondergebracht bij de gemeente Purmerend. Er komen onze fractie nogal wat klachten ter ore over de 
drukte en dienstverlening in Purmerend. Wij zijn dan ook erg benieuwd naar de uitkomsten van de evaluatie 
van deze tijdelijke uitplaatsing van de milieustraat, die uw college ons in het vooruitzicht heeft gesteld. 
 
Vraag 1 
In eerdere beantwoording van raadsvragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk (nr. 301-160) heeft uw 
college aangegeven dat deze evaluatie uiterlijk vóór het zomerreces van 2021 aan de raad zal worden 
aangeboden. Kunnen wij de uitkomsten van de evaluatie tegemoet zien op een zodanig moment dat het reëel 
is te veronderstellen dat ook een raadsbehandeling mogelijk is vóór het zomerreces? Zo ja, wanneer kan de 
raad de stukken tegemoet zien? Zo niet, waarom niet? 
 
Antwoord 1 
U kunt de evaluatie zoals toegezegd in het 2e kwartaal ontvangen. Gezien de data van geplande vergaderingen 
kunt u dit onderwerp dan na het zomerreces desgewenst agenderen.   
 
Vraag 2 
Op basis van welke concrete meetbare criteria gaat uw college de evaluatie inhoud geven? 
 
Antwoord 2 
Milieustraten staan de afgelopen periode (lokaal en landelijk) enorm onder invloed van extra Corona 
maatregelen.  
De evaluatie zal met name een stand van zaken weergeven op basis van meetbare gegevens als kosten, 
hoeveelheden, wachttijden en openingstijden.  
 


